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kommunstyrelsen och fastighetsnämnden ska utreda möjligheten till att 

flytta kyrkogårdsnämndens fastighetsinnehav till fastighetsnämnden.  

 

Slutligen är vi kritiska till den rödgrönrosa majoritetens förslag att utreda 

möjligheten att införa Skogskyrkogårdens dag på årsvis basis. Förslaget, 

som innebär att Nynäsvägen och delar av Tyresövägen stängs av under 

några timmar en dag om året i syfte att återskapa kyrkogården så som den 

var på 30-talet, är direkt olämplig och innebär i praktiken att de boende i 

sydöstradelarna av såväl Stockholms stad som Stockholms län blir 

isolerade från omvärlden. Det är önskvärt att på olika sätt arbeta med 

bullerdämpande åtgärder på Skogskyrkogården men det måste också står i 

paritet med konsekvenserna det får i andra ändan”. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

 

1. godkänna förslaget till underlag till budget för 2017 med 

inriktning för 2018 och 2019 och överlämna det till 

kommunstyrelsen 

2. paragrafen begärs omedelbart justerad. 

 

§ 9 Några frågor kring offentlighet och sekretess – remiss 

från kommunstyrelsen 

 

Kyrkogårdsnämndens beslut 

 

Nämnden beslutar att 

1. överlämna detta tjänsteutlåtande som svar på remissen 

2. paragrafen begärs omedelbart justerad. 

 

Förvaltningen redovisar ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

2016-02-26, Dnr 1.7-298-2016. Kyrkogårdsnämnden har fått en 

remiss från kommunstyrelsen med en promemoria från 

regeringskansliet med förslag till vissa förändringar i offentlighets- 

och sekretesslagstiftningen som berör begravningshuvudmännen 

inom Svenska kyrkan. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

 

1. överlämna detta tjänsteutlåtande som svar på remissen 

2. paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
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§ 10 Förvaltningschefens information 

 

Mats Larsson informerade om föreslagna ändringar i 

Begravningslagen som riksdagen förväntas fatta beslut om den 18 

maj. Förslaget innebär att metallföremål som inte förbränts vid 

kremering och som skiljts från askan ska återvinnas. Den ersättning 

som innehavaren av krematoriet får från återvinningen ska tillföras 

Allmänna arvsfonden. Lagändringen föreslås träda i kraft 1 juli 

2016.  

 

Vidare föreslås att det s k clearingsystemet som reglerar kostnader 

vid gravsättning mellan huvudmännen för 

begravningsverksamheten avskaffas från 2017. Samtidigt införs ett 

nytt ekonomiskt ersättningssystem som påverkar stadens ersättning 

till enskilda huvudmän som judiska församlingen, katolska 

församlingen och stiftelsen Stora Sköndal samt till de församlingar 

inom Svenska kyrkan (i huvudsak i innerstaden) som förvaltar en 

allmän begravningsplats åt staden.  

 

Frågan om hur avgifterna för begravningsverksamheten i 

Stockholm och Tranås kommuner kan inlemmas i systemet med 

enhetlig begravningsavgiftssats för riket bereds vidare inom 

Regeringskansliet och omfattas således inte av propositionen. 

 

Mats Larsson informerade om aktuellt läge kring problemen med 

taket på Nya krematoriet. Det finns nu ett förslag hur 

takrenoveringen skall genomföras utan att byggnadens exteriör 

påverkas för mycket. Stadsbyggnadskontoret, Stockholms 

stadsmuseum, Skönhetsrådet samt Länsstyrelsen i Stockholms län 

har informerats om förslaget. 

 

Mats Larsson informerade om SKKF rikskonferens i Helsingborg 

den 23-24 maj. 

 

Kyrkogårdsnämnden beslutade om följande representation till 

konferensen: Ordförande och vice ordförande samt 1+1 från 

respektive grupp. Vid förhinder från ordförande eller vice 

ordförande kan platsen gå vidare till annan förtroendevald 

inom respektive grupp. 

 

§ 11 Övriga frågor   

 


